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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 
Styrelsemöte för Kolmårdens Tennisklubb den 20 augusti 2019, Kolmården. 

 

NÄRVARANDE 
Olle Classon, Elin Sjölander, Jimmy Steen, Niklas Strand, Tobias Hellsing 

 

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE 
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2 VAL AV SEKRETERARE 
Mötet beslutade att välja Elin Sjölander att föra protokoll under mötet. 

§ 3 VAL AV JUSTERINGSPERSON 
Mötet beslutade att välja Tobias Hellsing att justera protokollet. 

§ 4 GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 
Mötet beslutade att godkänna dagordningen. 

§ 5 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
Elin föredrog föregående protokoll. 

Styrelsen beslutade att godkänna föregående protokoll från 20190716 och lägga det till handlingarna. 

§ 6 EKONOMI 
Ekonomin är i balans, vi har ca 17000 i kassan, vi inväntar ca 6000 från NTK från Holmen Paper Cup. 

Vi har ca 64 medlemmar i klubben 

 § 7 STATUSRAPPORT 

BANGRUPPEN  

Vi har fått mycket beröm för våra banor framförallt under Holmen Paper Cup, och vi har även fått förfrågan från NTK 

om att de vill spela på banorna.  

Banorna kommer att vältas och siktas innan vintern. Förslag på dag 29/8 18.00. 
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VATTENGRUPPEN  

Vi har fortfarande inte hört något från Nodra. Vi betalar för påsläpp av vatten. 

§ 8 SPONSRING 
 

§ 9 ÖVRIGA FRÅGOR 
”Loppis”, vi kör ett försök som beslutat under sista helgen i augusti och de två första i september, kostnad per plats 

är 50 sek per gång och platserna är 3x3 meter. Insläpp till marknadsytan från kl 08 och loppisen pågår mellan 9-12.  

Elin håller ihop projektet. Utvärdering kommer ske på styrelsemötet i september.   

Utegym, vi går vidare med att bygga utegym enligt förslaget.  Olle håller ihop projektet och startar en 

projektgrupp.  

Inbjudan till kultur och fritid ang bokningsystem för lokaler och bidrag, Olle och Jimmy kommer att representera 

klubben. De kommer att gå 2/10. 

Vi har även bjudit in Parks and Resorts att ha en turnering  under hösten hos oss. Samma upplägg som Bolist 

Kolmården cup men med annat namn. Tanken är att vi ska kunna locka fler spelare till klubben, ett större 

arrangemang tillsammans med Parks and Resorts och eventuellt sponsor framöver. 

 

§ 10 NÄSTA STYRELSEMÖTE OCH MÖTETS AVSLUTANDE  

Nästa styrelsemöte är den 17 september kl 19.00 i klubbhuset. 

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 

 

Ordförande Olle Classon      Sekreterare Elin Sjölander 

 

Justeras Tobias Hellsing 
 

 


